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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

ZA PYT A N IE 

 

 

w sprawie „Wyprawki dla Gzubka”. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Proszę o informację ile osób od początku funkcjonowania programu „Wyprawka 

dla Gzubka” odebrało swoją wyprawkę. Proszę również o informację, ile osób w tym 

samym czasie urodziło się w Poznaniu (porównanie ilości urodzeń do ilości 

odebranych wyprawek). Ponadto proszę o informację, jakie środki finansowe zostały 

przeznaczone do tej pory na realizację programu. 

 

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 

Radny Miasta Poznania 
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